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PS 72/16 En ny region Agder?  Høringsuttale

Rådmannens forslag til vedtak

Alternativ 1:
Tvedestrand kommunestyre støtter innstillingen til flertallet i forhandlingsutvalget mellom Aust- 
og Vest-Agder fylkeskommuner om å etablere en ny region Agder fra 01.01.2020. Videre støttes  
den fordelingen av funksjoner/arbeidsplasser og opplegget for den videre prosess som 
innstillingen innebærer.

Alternativ 2:
Tvedestrand kommunestyre støtter innstillingen til flertallet i forhandlingsutvalget mellom Aust- 
og Vest-Agder fylkeskommuner om å etablere en ny region Agder fra 01.01.2020. 

Kommunestyret mener at forhandlingsutvalgets fordeling av funksjoner og arbeidsplasser 
mellom Arendal og Kristiansand er basert på for usikre forutsetninger, og at de to 
fylkeskommunene bør kreve videre dialog med sentrale statlige myndigheter for å få bedre 
avklaringer på hva staten vil forplikte seg til av lokaliseringer. Etter denne dialogen/ 
avklaringene må en ha en i løpet av vinteren 2017 gjøre en ny vurdering av fordeling av 
funksjoner mellom Kristiansand og Arendal, evt. også om noen funksjoner kan deles opp 
mellom byene eller legges til andre steder på Agder. 

Alternativ 3:
Tvedestrand kommunestyre mener at Aust-Agder bør inngå i en ny og større region som i tillegg 
bør bestå av de nåværende fylkene/områdene……………………………………………………..

Alternativ 4:
Tvedestrand kommunestyre ønsker ikke at Aust-Agder skal slås sammen med andre 
fylker/områder. Dette begrunnes med…………………………………………………………….. 
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Behandling
Jan Dukene (TTL) fremmet rådmannens alternativ 2.

Morten Foss (Sp) fremmet rådmannens alternativ 4 med følgende begrunnelse: 
Mange av våre innbyggere er avhengige av de offentlige arbeidsplassene i Arendal og en 
sammenslåing er dårlig i forhold til levekår i Østre del av Aust-Agder.

Anne Killingmo (FrP) fremmet rådmannens forslag alternativ 3 med tillegg slik:
 Tvedestrand kommunestyre mener at Aust-Agder bør inngå i en ny og større region som i tillegg bør bestå 

av de nåværende fylkene/områdene Vest Agder og Telemark.

 Regionadministrasjonen og regionstinget legges til Arendal



May Britt Lunde (Ap) fremmet rådmannens forslag alternativ 3 med følgende begrunnelse:
Kommunestyret legger til grunn at Aust-Agder ikke kan fortsette som eget fylke/ region når det 
gjennomføres en regionreform.  Tvedestrand kommunestyre mener at en Agderregion basert på 
dagens to Agderfylker er for liten.  Vi anbefaler at det etableres en Sørlandsregion bestående av 
Agderfylkene samt Telemark og evnt. Vestfold.  Tvedestrand anbefaler på den bakgrunn at 
fylkestingene forkaster forhandlingsutvalgets resultat av 3.10.16 og anbefaler at 
forhandlingsresultatet reforhandles på bakgrunn av høringsinnspillene.  Arendal anbefales som 
administrasjonsby.  Det er meget viktig at landsdelen må styrkes i bygging av en ny region.

Killingmo trakk forslaget og støttet forslaget til Lunde.

Prøvevotering:
Dukenes forslag: 5 stemmer
Foss sitt forslag: 1 stemme
Lundes forslag: 3 stemmer

Votering
Lundes forslag 4 stemmer
Dukenes forslag 5 stemmer og tilrådd

Innstilling
Tvedestrand kommunestyre støtter innstillingen til flertallet i forhandlingsutvalget mellom Aust- 
og Vest-Agder fylkeskommuner om å etablere en ny region Agder fra 01.01.2020. 

Kommunestyret mener at forhandlingsutvalgets fordeling av funksjoner og arbeidsplasser 
mellom Arendal og Kristiansand er basert på for usikre forutsetninger, og at de to 
fylkeskommunene bør kreve videre dialog med sentrale statlige myndigheter for å få bedre 
avklaringer på hva staten vil forplikte seg til av lokaliseringer. Etter denne dialogen/ 
avklaringene må en ha en i løpet av vinteren 2017 gjøre en ny vurdering av fordeling av 
funksjoner mellom Kristiansand og Arendal, evt. også om noen funksjoner kan deles opp 
mellom byene eller legges til andre steder på Agder. 



PS 73/16 Høringsuttale fra Tvedestrand kommune - Effektivisering 
av geografiske driftsenheter, tjenesteenheter og tjenesteder innen 
Agder politidistrikt

Rådmannens forslag til vedtak
Alternativ 1: 
Tvedestrand kommunestyre viser til politimesteren i Agder politidistrikt sitt notat “Høring – 
Effektivisering av geografiske driftsenheter, tjenesteenheter og tjenestesteder – Agder 
politidistrikt”. 
 Kommunestyret støtter forslaget om å etablere tre driftsenheter på Agder
 Kommunestyret støtter forslaget om organiseringen av tjenesteenheten for Risør/ 

Tvedestrand/Gjerstad/Vegårshei/Åmli inkl. plassering av tjenestested i Risør og et 
oppmøtested i Åmli.

 Tvedestrand kommunestyre vil gi positiv tilbakemelding på politidistriktets/politimesterens 
åpenhet og involvering av kommunene i prosessen fram til et samlet høringsforslag. 

Alternativ 2:
Tvedestrand kommunestyre viser til politimesteren i Agder politidistrikt sitt notat “Høring – 
Effektivisering av geografiske driftsenheter, tjenesteenheter og tjenestesteder – Agder 
politidistrikt”. 
 Kommunestyret støtter forslaget om å etablere tre driftsenheter på Agder
 Kommunestyret støtter ikke forslaget om organiseringen av tjenesteenheten for Risør/ 

Tvedestrand/Gjerstad/Vegårshei/Åmli med plassering av tjenestested i Risør. 
For å få ro og legitimitet i regionen og blant innbyggerne, samt oppfylle nærpolitireformens 
intensjoner inkl. de hovedkrav som er stilt fra politidirektøren, bør det vedtas en tjeneste-
enhet med to tjenestesteder, hhv. Risør og Tvedestrand. Tjenestestedene må plasseres i 
sentrum/sentrumsnært for å sikre tilgjengelighet og rask responstid knyttet til de største 
befolkningskonsentrasjonene. 
Hvis politimesteren ikke har vilje til å se på en slik todelt løsning ber kommunestyret om at 
lokaliseringsspørsmålet gis en ekstra vurdering for å sikre at den beste og mest effektive 
løsningen både for innbyggerne og for produksjonen av polititjenestene velges. 

 Tvedestrand kommunestyre støtter forslaget om å etablere et oppmøtested i Åmli.
 Tvedestrand kommunestyre vil gi positiv tilbakemelding på politidistriktets/politimesterens 

åpenhet og involvering av kommunene i prosessen fram til et samlet høringsforslag. 
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Behandling
Jan Dukene (TTL) fremmet rådmannens alternativ 2 med endret siste setning i kulepunkt 2:
Oppmøtested for vaktpatruljen lokaliseres der politiet finner det hensiktsmessig.

Torleif Haugland (Krf) fremmet følgende forslag til tillegg i kulepunkt 2 etter første setning:
Som begrunnelse vises det til  avsnitt «Ad tjenesteenheten, tjenestesteder og oppmøtesteder» 
under «Rådmannens vurdering – forslag til uttale» og de vurderinger som der er skissert i  
kulepunktene.

Dukenes forslag med tillegg fra Haugland enstemmig vedtatt.



Innstilling
Tvedestrand kommunestyre viser til politimesteren i Agder politidistrikt sitt notat “Høring – 
Effektivisering av geografiske driftsenheter, tjenesteenheter og tjenestesteder – Agder 
politidistrikt”. 
 Kommunestyret støtter forslaget om å etablere tre driftsenheter på Agder

Kommunestyret støtter ikke forslaget om organiseringen av tjenesteenheten for Risør/ 
Tvedestrand/Gjerstad/Vegårshei/Åmli med plassering av tjenestested i Risør. 
Som begrunnelse vises det til avsnitt «Ad tjenesteenheten, tjenestesteder og oppmøtesteder» 
under «Rådmannens vurdering – forslag til uttale» og de vurderinger som der er skissert i 
kulepunktene.
For å få ro og legitimitet i regionen og blant innbyggerne, samt oppfylle nærpolitireformens 
intensjoner inkl. de hovedkrav som er stilt fra politidirektøren, bør det vedtas en tjeneste-
enhet med to tjenestesteder, hhv. Risør og Tvedestrand. Tjenestestedene må plasseres i 
sentrum/sentrumsnært for å sikre tilgjengelighet og rask responstid knyttet til de største 
befolkningskonsentrasjonene. Oppmøtested for vaktpatruljen lokaliseres der politiet finner 
det hensiktsmessig.

 Tvedestrand kommunestyre støtter forslaget om å etablere et oppmøtested i Åmli.
 Tvedestrand kommunestyre vil gi positiv tilbakemelding på politidistriktets/politimesterens 

åpenhet og involvering av kommunene i prosessen fram til et samlet høringsforslag. 



PS 74/16 DDØ og IKT-Agder - Utredning av sammenslåing - Videre 
prosess

Rådmannens forslag til vedtak
Tvedestrand kommunestyre støtter intensjonen om å slå sammen ikt samarbeidene DDØ og IKT 
Agder.

Kommunestyret ber rådmannen, i samarbeid med rådmennene i de andre kommunene i Østre 
Agder og lederne i de to ikt samarbeidene, om å utrede hvordan en sammenslåing kan 
gjennomføres i henhold til områdene i saksfremlegget.

Endelig sak legges frem for kommunestyret for behandling senest juni 2017.

Kommunestyret forutsetter at tillitsvalgte i selskapene og hovedtillitsvalgte i kommunene 
involveres i videre arbeid i henhold til hovedavtalen og det som er skissert i saksfremlegget.
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Behandling

Morten Foss (Sp) og Torleif Haugland (Krf) fremmet forslag til følgende tillegg til rådmannens 
forslag:  
Kommunestyret vil oppfordre til å vurdere desentraliserte lokasjoner i det videre 
utredningsarbeidet.

Rådmannens forslag med tillegg fra Foss og Haugland tilrådd mot 2 stemmer. 

Innstilling
Tvedestrand kommunestyre støtter intensjonen om å slå sammen ikt samarbeidene DDØ og IKT 
Agder.

Kommunestyret ber rådmannen, i samarbeid med rådmennene i de andre kommunene i Østre 
Agder og lederne i de to ikt samarbeidene, om å utrede hvordan en sammenslåing kan 
gjennomføres i henhold til områdene i saksfremlegget.

Endelig sak legges frem for kommunestyret for behandling senest juni 2017.

Kommunestyret forutsetter at tillitsvalgte i selskapene og hovedtillitsvalgte i kommunene 
involveres i videre arbeid i henhold til hovedavtalen og det som er skissert i saksfremlegget.

Kommunestyret vil oppfordre til å vurdere desentraliserte lokasjoner i det videre 
utredningsarbeidet.



PS 75/16 Møteplan - politiske møter 2017

Rådmannens forslag til vedtak

Møteplanen for 2017 fastsettes slik:

MND

ARBEIDS-
MILJØ-
UTVALG

KOORDINGERINGS
FORUM

LIVSLØPSKOMITE/ 
TEKNIKK, PLAN- OG 
MILJØUTVALG

ADM. OG 
LIKEST.UTVALG/ 
FORMANNSKAP

KOMMUNE-
STYRE

DAG TIRSDAG ONSDAG TIRSDAG TIRSDAG TIRSDAG

JANUAR                    18. 31. 31.  

FEBRUAR         28. 15.   7.

MARS                  7. 7. 14.

APRIL                      4. 5. 18. 18 25.

MAI                         10. OG 31 23. 23. 30.

JUNI 6. 13. 13. 20.

JULI      

AUGUST                      23.    

SEPTEMBE
R    26. 27. 5. 5. 12.

OKTOBER       24. 25. 10. 10. 17.

NOVEMBER    
                            
21.                 15. 7. 7. 28. (budsjett) 14.

DESEMBER   5. 5. 12.

      
      
Kommunestyret, Livsløpskomite og teknikk- plan og naturutvalg avholder normalt sine møter 
kl. 18.00 og formannskap kl. 14.00. på tirsdager.  Det er planlagt 9 møter i disse fora.

Administrasjons- og likestillingsutvalget er normalt kl. 13.00 og arbeidsmiljøutvalg kl 14.00. på 
tirsdager.

Koordineringsforum er onsdag kl. 09.00. 

Saksprotokoll i Formannskap - 08.11.2016 

Behandling
Det ble opplyst at eldrerådets møter vil bli flyttet til kl. 10.30.



Ordføreren redegjorde for en henvendelse fra Tvedestrand Fremskrittsparti v/ Yngve Monrad 
om møtedagene.

Rådmannens forslag enstemmig tilrådd.

Innstilling
Møteplanen for 2017 fastsettes slik:

MND

ARBEIDS-
MILJØ-
UTVALG

KOORDINGERINGS
FORUM

LIVSLØPSKOMITE/ 
TEKNIKK, PLAN- OG 
MILJØUTVALG

ADM. OG 
LIKEST.UTVALG/ 
FORMANNSKAP

KOMMUNE-
STYRE

DAG TIRSDAG ONSDAG TIRSDAG TIRSDAG TIRSDAG

JANUAR                    18. 31. 31.  

FEBRUAR         28. 15.   7.

MARS                  7. 7. 14.

APRIL                      4. 5. 18. 18 25.

MAI                         10. OG 31 23. 23. 30.

JUNI 6. 13. 13. 20.

JULI      

AUGUST                      23.    

SEPTEMBE
R    26. 27. 5. 5. 12.

OKTOBER       24. 25. 10. 10. 17.

NOVEMBER    
                            
21.                 15. 7. 7. 28. (budsjett) 14.

DESEMBER   5. 5. 12.

      
      



Kommunestyret, Livsløpskomite og teknikk- plan og naturutvalg avholder normalt sine møter 
kl. 18.00 og formannskap kl. 14.00. på tirsdager.  Det er planlagt 9 møter i disse fora.

Administrasjons- og likestillingsutvalget er normalt kl. 13.00 og arbeidsmiljøutvalg kl. 14.00. på 
tirsdager.

Koordineringsforum er onsdag kl. 09.00. 



PS 76/16 Referat- og drøftingssaker

Informasjon fra rådmannen
 Strøm, kommunikasjon og beredskap:  

Rådmannen redegjorde for tiltak som ble gjort overfor de interne utfordringene dette 
forårsaket, særlig på Strannasenteret og i hjemmetjenesten, samt situasjonen for 
innbyggerne i kommunen.

 Rådmannen redegjorde for at det var utdelt en oppdatert situasjonsrapport for salg av 
kommunale eiendommer på grunnlag av tidligere spørsmål

Informasjon fra ordfører:
 Om møte Agder energi 
 Om feiring av nye norske statsborgere, der ordførerne til stede.  
 Mannskorets forestående 80 års jubileum
 Om planer for neste kommunestyremøter

Morten Foss (Sp) og Anne Killingmo (Frp) tok opp følgende:
 Situasjonen for kommunens bruk av nye lokaler i Søsterdalen. 

Rådmann og assisterende rådmann redegjorde for saken
 Strøm og mobilnett:

Foss pekte på det uheldige ved at innbyggere i Holt fremdeles tirsdag ikke hadde fått 
strømmen tilbake.  Det ble også tatt opp beredskapsutfordringene ved at telefoni har vært 
ute av drift i lengre tid.

Kirsten Lorenz Hegland (Ap) tok opp følgende:
 Svarene på grunngitte spørsmål og interpellasjoner bør bli gjengitt i protokoll.  Det var 

enighet om dette.

Marianne Landaas (H) tok opp følgende spørsmål:
 Mulighet for webvisning av kommunestyremøte.  Ordfører redegjorde for saken.
 Benyttelse av tilskuddsordninger generelt.  

Assisterende rådmann besvarte spørsmålet. Det ble pekt på viktigheten av samarbeide 
mellom politikerne og administrasjonen.  

  Juletreplassering.  Ordføreren redegjorde for at næringsforeningen bestemmer dette.

Anne Kilingmo (Frp) tok opp følgende:     
 Ønske om å protokollføre hvem som stemmer hva. 

Rådmannen redegjorde for reglene i politis reglement punkt 8.7: Slik avstemming skal 
foretas om det ønskes av ordføreren eller mer enn 1/5 av forsamling.

 Foreslo at det blir sendt brev til Direktoratet for samfunnssikkerhet og beredskap om 
utfordringene ved bortfall av strøm og telefoni.  Formannskapet var enige i dette.  


